

# SATA Air Tools Warranty Card

## 世达气动工具保修卡

### 一、 保用范围:

用户自购买日 (以发票日期为准) 起的3个月内, 在正常使用过程中, 若产品使用功能有损坏, 可凭有效保修卡, 到指定的世达维修点办理免费维修或更换配件。

### 二、 非保用范围:

1. 无世达商标的产品。
2. 非正常使用导致的产品功能损坏。
3. 连续不间断使用气动工具, 并且未按照规范进行润滑保养而导致的工具疲劳磨损。
4. 易耗零件的损耗。
5. 经非世达指定维修点维修拆装的, 或擅自拆装的, 或使用非世达零配件而引起的产品功能损坏。

### 三、 如何更换或修理:

用户需自购买日起的7天内 (以寄出邮戳为准) 将《世达工具保修卡回执联》填写完整, 邮寄或传真回世达公司, 逾期视为自动放弃保用权利。

1. 对在保用期限属于保用范围的产品, 请带好购买证明, 就近至世达工具指定维修点得到免费修理。
2. 对超过保用期限或不属于保用范围的产品, 世达指定维修点将提供有偿更换配件及修理服务。

### 四、 服务与咨询:

若有任何疑问, 请联系世达工具 (上海) 有限公司售后部。  
联系电话: +8621-6061 5662

### I. Warranty scope:

Within 3 months from the date of purchase (subject to the date of invoice), if the product function is damaged during normal use, the customer can apply for repair or accessory replacement for free at SATA designated service center with the valid warranty card.

### II. Non-warranty scope:

1. Product without SATA logo.
2. Product function damage caused by abnormal use.
3. Tool fatigue wear caused by continuous use and without lubrication according to instruction.
4. Loss of consumable parts.
5. Product function damage resulted from disassembly and assembly by yourself or by non-SATA designated service center, or from use of non-SATA parts.

### III. About replacement or repair:

The customer should complete "SATA Tools Warranty Card Receipt" and post or fax back to SATA within 7 days (subject to the postmark) after purchasing. Overdue shall be deemed as waiver of warranty.

1. or products under warranty, please bring the proof of purchase with you and get free repair at the nearest SATA designated service center.
2. For products not under warranty, SATA designated service center will offer paid accessory replacement or repair.

### IV. Service and counsel:

If you have any questions, please contact Customer Service Department of SATA Tools (Shanghai) Co., Ltd After-Sales Service Department.  
Contact number : +8621-6061 5662

2 0 1 8 1 5

上海市嘉定区胜辛北路2399号  
No. 2399, ShengXin North Road, Jiading  
District, Shanghai

联系电话: +8621-6061 5662  
Contact number

世达工具 (上海) 有限公司 售后部  
SATA Tools (Shanghai) Co., Ltd  
After-Sales Service Department

贴邮票处  
Stamp in the



关注我们

WWW.SATATOOLS.COM



邮政编码  
Zip Code



# SATA®

## Warranty Card 保修卡

### 用户联 (用户保存并凭此联维修)

User link (user saves and repairs by this link)

产品型号 Product model		经销商名称及盖章 Name and stamp of distributor
生产日期 Date of manufacture		
购买日期 Date of purchase		
发票号 Invoice number		
客户名称 Customer name		
联系电话 Contact number		

请您沿虚线剪下来并寄回 / Please cut along the dotted line and mail it back



# SATA®

## Warranty Card 保修卡

### 回执联 (寄回世达工具)

Return Slip (SATA tools)

产品型号 Product model		经销商名称及盖章 Name and stamp of distributor
生产日期 Date of manufacture		
购买日期 Date of purchase		
发票号 Invoice number		
客户名称 Customer name		
联系电话 Contact number		

★ 重要事项: 请认真阅读“世达气动工具保修卡”, 并填写以上表格, 7天内寄回。

★ Important: please carefully read the "SATA Air Tools Warranty Card" and fill out the above form and return it within 7 days.



世达工具(上海)有限公司  
SATA TOOLS (SHANGHAI) CO., LTD.

客户服务热线: 上海南汇区城隍庙17号9楼 (邮编: 201303)  
Customer Service: 3121 No. 17, Zhou Jiaochang, Shanghai, 201303  
电话/Tel: (+86 21) 5851 9118 传真/Fax: (+86 21) 5851 9118